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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

لغو اردوی تیم ملی فوتبال علاوه بر این که برنامه 
مس�ابقات لیگ برتر را دستخوش تغییر کرد، مشکل 
دیگری نیز آفرید که تبعاتش کم کم در حال آش�کار 
ش�دن اس�ت. اگر س�ازمان لیگ حرفه ای فوتبال هر 
چ�ه زودتر کاری نکند ممکن اس�ت نق�ل و انتقالات 

نیم فصل لیگ برتر عملا تعطیل شود.
پیش از شروع فصل سیزدهم لیگ برتر فوتبال، سازمان 
لیگ حرفه ای فوتبال که آن روزها با نام س��ازمان لیگ برتر 
فوتبال شناخته می شد، برنامه کامل فصل را با جزئیات ارائه 
کرد،  اما لغو ش��دن دو اردوی تیم ملی فوتبال کافی بود که 
هم��ه چیز به ه��م بریزد. اولین اتفاقی ک��ه روی داد، تغییر 
تقویم لیگ برتر فوتبال بود. این مس��اله کادر فنی بسیاری 
از تیم ها را خوشحال کرد، چون به این ترتیب می توانستند 
چند هفته  بیشتر تیم شان را در اختیار بگیرند و کاری کنند 
که بازیکنانش��ان هماهنگ تر ش��وند، اما اگر س��ازمان لیگ 
هر چ��ه زودتر کاری نکن��د، همان ها به بزرگ ترین ش��اکی 
س��ازمان لیگ تبدیل می شوند چون ممکن است نتوانند در 
فصل نقل و انتقالات نیم فصل ، بازیکن خارجی جذب کنند.
داس��تان از این قرار اس��ت که طبق قان��ون جدید فیفا 
درباره نقل و انتقالات فدراسیون ها باید پیش از شروع فصل 
تاریخ نقل و انتقالات پیش فصل و میان فصل را اعلام کنند 

سازمان لیگ فدراسیون کاراته زمان برگزاری هفته اول لیگ برتر مردان و زنان را 9 و 10 آبان ماه اعلام کرد.
طبق برنامه اعلام شده از سوی سازمان لیگ قرار است، لیگ برتر بانوان 9 آبان و لیگ آقایان نیز 10 آبان شروع شود. تاکنون 
9 تیم برای حضور در لیگ برتر بانوان و 13 تیم برای شرکت در لیگ آقایان ثبت نام کرده اند.زمان ثبت نام در لیگ آقایان به پایان 
رس��یده اس��ت اما تیم ها برای شرکت در لیگ برتر بانوان تا پایان هفته جاری فرصت دارند تا حضور خود را به سازمان لیگ اعلام 
کنند. جلس��ه ای در روزهای پایانی مهرماه بین سرپرس��تان و مربیان تیم های لیگ برتری با مسئولان سازمان لیگ برگزار خواهد 

شد تا ضمن انجام مراسم قرعه کشی، تیم ها نظرات و پیشنهادات خود را برای بهبود روند برگزاری لیگ ارائه کنند.

جابجایی زمان نقل و انتقالات و زیانی که باشگاه ها متحمل می شوند

محرومیت تیم های لیگ برتری از جذب بازیکن خارجی!

ت��ا فیفا سیس��تم  »TMS« را برای انجام نق��ل و انتقالات 
برای آن کش��ور فعال کند. با توجه به برنامه طراحی ش��ده 
لیگ فوتب��ال ایران، تاریخ نقل و انتق��الات نیم فصل ایران 
از 2014/1/6 تا 2014/2/1 یعنی ش��انزدهم دی ماه تا 12 

بهمن م��اه 1392 تعیین و به فیفا اعلام ش��د.تغییر برنامه 
لی��گ به دلیل لغو اردوی تیم ملی باعث ش��د که نیم فصل 
فوتب��ال ایران هم جل��و بیفتد.17 آبان م��اه 92، هفته  15 
لیگ برتر انجام می ش��ود و تیم ملی برای دیدار برگش��ت با 

تایلند و لبنان در مقدماتی جام ملت های آسیا اردوی دیگر 
را تشکیل می دهد. دیدار ایران و لبنان بیست و هشتم آبان 
تمام می ش��ود و طبق قاعده نیم فصل دوم لیگ برتر باید از 
اوای��ل آذر ماه 92 آغاز ش��ود، به این ترتیب نیم فصل لیگ 
برتر در حالی فرا می رس��د که تیم ه��ا نمی توانند در نقل و 
انتقالات بین المللی ش��رکت کنند و بازیکن خارجی جذب 
کنن��د، در حال��ی که خیلی از تیم ه��ا روی جذب بازیکنان 

خارجی در نیم فصل حساب کرده اند. 
به عبارت س��اده تر در زمان��ی که پنجره نقل و انتقالات 
بین الملل��ی ب��رای ای��ران ب��از می ش��ود – 2014/1/6 ت��ا 
2014/2/1 – هی��چ تیمی حاضر نمی ش��ود ب��ه بازیکنش 
رضایت نامه بدهد که به ایران بیاید، مگر این که باش��گاه ها 
پیش تر به توافقی با یکدیگر رسیده باشند. اصولا باشگاه های 
خارج��ی در کوران مس��ابقات و در حالی که نیم فصل دوم 
لیگ های  ش��ان شروع شده است رضایت نامه بازیکنان شان 
را ب��رای آمدن به ایران صادر نمی کنن��د، مگر این که واقعا 
بازیکن مازادی باشد که بخواهند آن را به پول تبدیل کنند!
سازمان لیگ حرفه ای فوتبال ایران باید هر چه سریع تر 
برای حل این مشکل کاری کند تا دیر نشده جلوی متضرر 
ش��دن تیم ها را بگیرد. ارسال درخواست به فیفا شاید اولین 

قدمی باشد که سازمان لیگ می تواند انجام دهد.

رئی�س کمیت�ه مل�ی المپی�ک در ت�ازه تری�ن 
صحبت هایش به چگونگی برکناری علی دایی از تیم 

ملی اشاره کرد.
محمد علی آبادی رئیس کمیته ملی المپیک که برای 
چهار سال هم رئیس سازمان تربیت بدنی بود، روز گذشته 
در گف��ت و گویی ب��ا خبرگزاری تس��نیم ، نکاتی جالب را 
درباره 8 س��ال مدیریت ورزش��ی اش گفته که گزیده ای از 

آن در ادامه می آید: 
* احمدی نژاد باتوجه به ش��ناختی ک��ه من از فوتبال 
داش��تم، اعتقاد داش��ت اگر به فدراس��یون ب��روم، فوتبال 
خیلی می تواند موفق باش��د. ش��اید 15 روز خدمت ایشان 
در خصوص ای��ن موضوع صحبت کردم و گفتم من رئیس 
س��ازمان تربیت بدنی هس��تم و صلاح نیس��ت رئیس یک 
فدراس��یون هم باش��م اما ایش��ان برای این کار مصر بود. 
برخلاف میل باطنی و به عنوان آخرین نفر برای حضور در 

انتخابات فدراسیون فوتبال نام نویسی کردم. 
* آوردن دایی دس��تور رئیس جمهور سابق نبود. روی 
چند گزینه کار ش��د. دایی، قطبی، قلعه نویی و چند گزینه 

دیگر مورد بحث و بررس��ی قرار گرفتند که در نهایت دایی 
به عنوان س��رمربی تیم ملی معرفی ش��د. احمدی نژاد در 
خصوص انتخاب سرمربی تیم ملی نظری نداشت و صحبتی 
ب��ا من نکرد ام��ا در برکناری او پ��س از اینکه آن باخت ها 
پی��ش آمد، نظر رئیس جمهور وقت این بود که دایی دیگر 
نمی تواند کاری انجام دهد. نظر احمدی نژاد برکناری دایی 

بود.
* نمی دانم عباس��ی وزیر سابق ورزش چقدر به حرف 
حمید س��جادی گوش م��ی داد. در این م��ورد صحبتی با 
سجادی نداشتم اما می دانستم عباسی از اینکه سجادی به 

او تحمیل شده، دلخور است.
* ب��ه صالحی امیری گفتم اگر ش��ما تایی��د نکنید و 
نخواهید که بنده در کمیته ملی المپیک باشم، قطعاً کاندیدا 
نخواهم شد، هرچند مطمئن باشم با برگزاری انتخابات رای 
خواهم آورد. قرار نیس��ت 4 س��ال با یکدیگر تنش داشته 
باش��یم. به همین دلیل گفتم در صورت عدم تایید ش��ما 
نامزد نخواهم شد.اما اگر صالحی امیری تشخیص دهد که 

من می توانم کمک ایشان باشم، حتما کمک خواهم کرد.

روایت رئیس كمیته ملی المپیک از چگونگی بركناری دایی از تیم ملی

در حالی که قرار بود زمین چمن ورزش�گاه حافظیه 
برای برگ�زاری س�یزدهمین دوره رقابت های لیگ برتر 
آماده ش�ود، نه تنها اتف�اق مثبتی پیرام�ون این زمین 
رخ نداد بلکه در تازه ترین اتفاق مس�ئولان زمین بدون 
هماهنگی های لازم روی زمین چمن پلاستیک کشیدند 
تا زمانی ک�ه ناظران کنفدراس�یون فوتبال آس�یا برای 
بازدی�د می آین�د وضعیت نامناس�ب زمین را مش�اهده 

نکنند!
چن��دی پیش بود که اس��تاندار فارس دس��تور بازس��ازی 
ورزشگاه مسن حافظیه بخصوص زمین چمن آن را داد. زمین 
چمنی که باید اصلاح می شد و ورزشگاهی که رو به کهنگی و 
فرس��ودگی می رفت و نیازمند نوسازی بود. در نهایت این اتفاق 
افتاد و در لیگ امس��ال زمین چمن ورزش��گاه ب��رای بازیهای 

لیگ برتر کش��ور آماده ش��د اما کمتر از چهار هفته که از لیگ 
گذش��ت، ناگه��ان زمین چمن رو به تحلی��ل رفت تا جایی که 
حتی در برخی از نقاط به خاک رسید. چند هفته ای پس از آن 
اتفاق، اکنون شاهدیم که زمین چمن ورزشگاه در قسمت های 
مختلفی به رنگ سیاه درآمده است. در این خصوص خبرگزاری 
مهر موضوع را از ش��رکت پیمانکاری این زمین چمن جویا شد 
که مسئولان شرکت اعلام کردند که اداره کل ورزش و جوانان 
اس��تان بدون اطلاع و هماهنگی با این ش��رکت اقدام به پهن 
کردن نایلونی روی زمین چمن کرده اند و این اقدام باعث سیاه 
ش��دن زمین شده است. پهن کردن نایلون نیز در زمان بازدید 
مس��ئولان AFC از زمین چمن صورت گرفته تا قس��مت های 
مشکل دار چمن پوشیده باشد اما چمن به نایلون چسبیده و به 

خاطر گرمای هوا چمن سوخته و سیاه شده است

اتفاقات عجیبی که در ورزشگاه حافظیه رخ داد

دبی�رکل کمیته ملی پارالمپیک ابراز امیدواری کرد کاروان غدیر در بازیهای پاراآس�یایی جوانان که به میزبانی 
مالزی برگزار خواهد شد جایگاه دومی خود در بازیهای پیشین را حفظ کند. 

امیر ماندگار فرد در نشس��ت خبری خود اظهار داش��ت: پس از بازیهای پارالمپیک 2012 لندن به این باور رس��یدیم که باید 
همت مان را در خصوص پارالمپیک بیشتر کنیم. در این خصوص با توجه به سه رویدادی که پیش رویمان بود ستادی تشکیل شد. 
بازی های پاراآسیایی جوانان 2013، پاراآسیایی اینچئون کره جنوبی 2014 و پارالمپیک ریو 2016 بازی هایی است که ورزشکاران 
معلول ما در سالهای آتی در آنها حضور خواهند داشت. وی ادامه داد: هدف ما در رقابتهای پاراآسیایی جوانان حفظ جایگاه دومی 
بازی های 2009 ژاپن است. تلاش می کنیم تا در این رقابت ها دست کم مقام قبلی خود را حفظ کنیم ضمن اینکه نگاهی داریم 
به افزایش مدالهای طلا نسبت به گذشته. ماندگار فرد خاطرنشان کرد: سومین دوره بازی های پاراآسیایی 2014 از سوم تا 8 آبان 
در 14 رشته ورزشی در مالزی برگزار خواهد شد و ایران با نام کاروان غدیر در این بازیها شرکت خواهد کرد. ما در 9 رشته ورزشی 
در بازی های پاراآسیایی 2014 شرکت خواهیم کرد. بسکتبال با ویلچر 10 ورزشکار، دو و میدانی 19 ورزشکار، شنا 7 ورزشکار، 
والیبال نشس��ته 10 ورزش��کار، تنیس روی میز 6 ورزشکار، بوچیا 4 ورزشکار، وزنه برداری 5 ورزشکار، گلبال پسران 6 ورزشکار، 

گلبال دختران 6 ورزشکار و جودو یک ورزشکار در وزن 60 کیلوگرم شرکت کنندگان ما در این رده از رقابت ها خواهند بود. 

تشریح آخرین برنامه های کمیته ملی پارالمپیک 

رئیس فدراس�یون هندبال با تکذیب حاش�یه های مطرح ش�ده درباره 
رشوه گیری داوران اعلام کرد: در فدراسیون همه چیز شفاف است.

جلال کوزه گری گفت: در روزهای گذشته مصاحبه های زیادی علیه داوری های 
هندبال مطرح ش��د و بدون پایه و اساس به این قشر زحمتکش تهمت زدند. البته ما 
در کمیته داوران و کمیته انضباطی موارد تخلف را پی گیری می کنیم اما نباید به دلیل 
برخی اتفاق ها و اشتباه های سهوی، کل هندبال را زیر سوال ببریم. من این موضوع را 
در کمیته انضباطی و از س��وی مراجع قضایی پی گیری می کنم. حالا جالب است که 
هر اتفاقی هم که می افتد و در یک مس��ابقه تیمی می برد یا شکست می خورد سریعا 
مصاحبه می کنند و می گویند رئیس فدراسیون باید برکنار شود. سوال من این است 
که نتیجه  یک بازی چه ربطی به رئیس فدراس��یون دارد؟ و چرا برخی از افرادی که 
خود را بزرگ این رشته می دانند این گونه بحث ها را مطرح می کنند؟ رئیس فدراسیون 
هندبال در پاسخ به پرسش دیگری درباره پرداخت یک میلیون تومان از سوی باشگاه 
ثامن الحجج به داوران نیز خاطرنش��ان کرد: در س��میناری که ماه ها قبل برای داوران 
ترتیب داده شده بود موسسه  ثامن الحجج به عنوان اسپانسر برای تمام اعضای حاضر 
یک دفترچه حساب به ارزش یک میلیون تومان باز کرد و این موضوع هم به صورت 
رسمی اعلام شد. تعجب می کنم که چرا حالا برخی این موضوع را دستمایه می کنند 
و مدعی می شوند که داوران هندبال رشوه گرفته اند. اگر کسی بخواهد رشوه بدهد در 
خفا و به یکی دو داوری که برایش تاثیرگذار هستند رشوه می دهد، نه این که چند ماه 
قبل به اعضای یک سمینار داوری هدیه دهد و آن را هم به صورت رسمی اعلام کند. 

واقعا جای تاسف دارد که برخی همه چیز را زیر سوال می برند.

دفاع رئیس فدراسیون هندبال از داوران رئیس سازمان لیگ کشتی از سمت خود استعفا کرد.
محمد ابراهیم امامی ، رئیس سازمان لیگ کشتی در آخرین روزهای کار فدراسیون خطیب به دلیل بروز برخی مشکلات از 
سمت خود استعفا کرد. این کناره گیری در حالی رخ داده که امامی به رای کمیته  انضباطی در مورد کشتی گیر تبعه افغانستان 
که در لیگ دسته یک شرکت می کرد، اعتراض داشته است. خود امامی ساعاتی پس از رسانه ای شدن موضوع استعفایش گفت: 
سازمان لیگ باید استقلال کامل داشته باشد، اما متاسفانه این موضوع وجود ندارد و من احساس کردم که بهتر است پیش از 
آغاز رقابت های لیگ برتر کشتی استعفا دهم. اگر قرار است سازمان لیگی وجود داشته باشد باید با یک ساختار جدید، استقلال 
کامل ، شماره حساب مستقل و درآمدهایی که به حساب سازمان لیگ بیاید باشد. ما در حال حاضر تنها با دو نفر سازمان لیگ 
را اداره می کنیم ، در حالی که باید این ساختار عوض شود. امامی در پایان در پاسخ به این سوال که اگر استعفایتان قبول نشود، 
چه می کنید؟ اظهار کرد: امیدوارم استعفایم را بپذیرند و بلافاصله کسی را جایگزین من کنند. اگر قرار است استعفای من قبول 

نشود باید ساختار سازمانی سازمان لیگ تغییر کند و استقلال این سازمان حفظ شود. 

دلیل كناره گیری رئیس سازمان لیگ برتر كشتی

سرمربی اسبق تیم ملی کشتی به حمایت از رسول خادم پرداخت.
منصور برزگر روز گذشته در مصاحبه ای به برگزاري مجمع فدراسیون و احتمال 
جدایي رس��ول خادم از سیس��تم مدیریت کشتي اش��اره کرد و گفت: اولا برگزاری 
مجمع در روز اول آبان ماه بهترین تصمیم بود، اما باید توجه داشت رسول در یکسال 
گذش��ته در س��خت ترین شرایط ممکن ، تیم هاي ملي کشتی را مدیریت کرد. وی 
گفت: هرکس رئیس فدراسیون کشتی شود باید رسول خادم در سمت خود به عنوان 
مدیر تیمهای ملی باقی بماند، زیرا وی برای کش��تی یک برنامه اس��تراتژیک و نظام 
مند دارد و اگر بگذارند وی چند س��ال دیگر هم کار کند، کش��تی ایران می تواند از 
این نهال جوان، س��الهای سال منتفع شود.از سویي دیگر فراهم کردن زمینه کناره 
گیری رسول خادم نیز  بزرگترین اشتباه رئیس آینده است که نباید مرتکب آن شود.

حمایت برزگر از مدیرفنی تیم ملی کشتی آزاد

زمان آغاز لیگ كاراته

19 آبان  شروع اردوی بعدی تیم ملی
دبیرکل فدراس��یون فوتبال زمان بع��دی اردوی تیم ملی را نهم نوامبر )19 
آبان ماه( عنوان کرد و از برنامه ریزی برای آن اردو خبر داد. نبی گفت: با یکی از 
این کمپ های برزیل به صورت قطعی قرارداد بس��ته ایم و دو تای دیگر را بنا به 
پیش��نهاد کی روش در صورت تایید مدنظر قرار می دهیم تا از دیگر تیم ها عقب 
نیفتیم و اگر امکان مناس��ب پیش آمد، با آنها نیز قرارداد ببندیم.وی ادامه داد: 
این اردو اولین اردوی تیم ملی پس از صعود به جام جهانی اس��ت. متاسفانه دو 

اردوی تیم ملی به هر دلیلی که بود برپا نشد.
کی روش دوباره از ایران می رود

کارلوس کی روش برای دیدن محل تمرین تیم ملی در برزیل و هماهنگی های 
لازم برای اس��کان ملی پوش��ان در جام جهانی روز چهارشنبه ایران را به مقصد 
برزیل ترک می کند. او پس از بازی با تایلند راهی این کشور می شود تا به فاصله 

تقریبا 8 ماه مانده تا جام جهانی همه چیز را زیر نظر داشته باشد.
بررسی پرونده »غش کردن داور« ادامه دارد

در حالی که پس از دیدار پرسپولیس با سپاهان و صحبت های علی دایی مبنی 
بر »غش کردن محس��ن قهرمانی به سمت س��پاهان« چند هفته ای گذشته است، 
بررسی های ادعای سرمربی پرسپولیس از سرگرفته شده و مدارکی هم در این زمینه 
جمع آوری شده است. با این حال دبیر ستاد رسیدگی به تخلفات حرفه ای در فوتبال 

تاکید دارد که هنوز پای سپاهان به این ماجرا باز نشده اما بررسی ها ادامه دارد.
دخالتی در کار کمیسیون نداشته باشید

رئیس کمیسیون اصل 90 مجلس از دبیر هیئت رسیدگی به تخلفات فوتبال 
ایران خواس��ت در کار این کمیس��یون دخالت نکند . پورمختار در مصاحبه ای با 
خبرگ��زاری فارس گف��ت: عده ای به ما گفته اند که چرا آقای علیپور در جلس��ه 
کمیسیون اصل 90 حضور یافته است، زیرا معتقد بودند وی مسئله دار است. وی 
با بیان اینکه این کمیس��یون به اظهارات ذکر ش��ده توجهی ندارد، تصریح کرد: 
کمیس��یون اصل 90 به وظیفه خود بر اس��اس قانون عمل می کند و بهتر است 

افرادی مانند آقای علیپور در کار کمیسیون دخالت نکنند.
واکنش دایی به صحبت های علی آبادی

علی دایی در واکنش به صحبت های علی آبادی که گفته دایی به خواس��ت 
رئیس جمهور وقت از سرمربیگری تیم ملی برکنار شد، اظهار داشت: حالا بعد از 
چند س��ال، گذشت زمان همه چیز را نشان داد. البته شاید قسمت و صلاح من 
این بوده و خدا می خواس��ته که از تیم ملی بیرون بیایم. حالا معلوم می شود که 
چه کسی در تلویزیون حرف راست زد و چه کسانی به مردم دروغ گفتند. تمام 
برنامه های زنده موجود اس��ت که علی دایی حقایق را اعلام کرد اما همان زمان 
آنقدر خرده گرفتند و فدراسیون جلسه تشکیل داد اما در نهایت مشخص شد که 

همه این کارها »کشک« بوده است. 
درآمدزایی با فروش کمپ و ساخت ورزشگاه

علی فتح الله زاده به اندیشه درآمدزایی برای استقلال از طریق فروش کمپ 
باشگاه است. او که یک دهه قبل با فروش ساختمان باشگاه در خیابان لارستان ، 
زمین پر داس��تان این کمپ را خریده بود ، درتازه ترین صحبت های خود گفته 
تمایل دارد کمپ فعلی باشگاه را بفروشد و با سودش برای تیم ورزشگاه بسازد.

بازدید نمایندگان آسیا از باشگاه فولاد
نماینده کنفدراسیون فوتبال آس��یا از ورزشگاه 50 هزار نفری غدیر اهواز و 

باشگاه فولاد خوزستان بازدید کرد. 
مخالفت سپاهان با درخواست ذوب آهن

باشگاه ذوب آهن با ارسال نامه ای به باشگاه سپاهان رسما خواهان به خدمت 
گرفتن آرش افش��ین و یعقوب کریمی، دو بازیکن این تیم ش��د اما س��پاهان با 

درخواست ذوبی ها مخالفت کرد. 
تمرینات تراکتورسازی بدون تماشاگر شد

هواداران تیم تراکتورس��ازی تا بعد از بازی با فولادخوزس��تان نمی توانند در 
تمرین این تیم شرکت کنند.

بازگشت ساموئل
جی لوید س��اموئل که در چند روز گذش��ته به کشور خود سفر کرده بود و 
به دلیل مس��ائل مالی در تمرینات روزهای گذش��ته استقلال شرکت نکرده بود 

سرانجام دیروز در محل تمرین آبی پوشان حضور پیدا کرد.
تمایل کریمی به همگروه شدن با برزیل، اسپانیا یا آرژانتین

یعقوب کریمی هافبک ملی پوش فوتبال کشورمان گفت: خیلی از بازیکنان 
دوست دارند در جام جهانی از گروه خودمان صعود کنیم و من هم چنین آرزویی 
دارم ول��ی به هر حال بازی کردن مقابل تیم های بزرگ دنیا هم برای ایران مهم 

است. امیدوارم با برزیل، اسپانیا یا آرژانتین همگروه شویم.

گف�ت:  اس�لامی  ش�ورای  مجل�س  مل�ی  امنی�ت  و  خارج�ی  سیاس�ت  کمیس�یون  عض�و 
غ�رب مذاک�رات هفت�ه ج�اری ای�ران ب�ا اعض�ای گ�روه 1+5 را ب�رای خ�ود ی�ک فرص�ت تلقی

 کند.
کاظم جلالی شنبه شب در سمنان در گفت وگو با خبرنگار ایرنا با اشاره به ایجاد فضای جدید در مذاکرات 
گروه پنج به علاوه یک با ایران افزود: غرب باید از فرصت جدید و فضای سیاس��ی پس از انتخابات و روی کار 

آمدن دولت جدید، برای رسیدن به تفاهم استفاده کند.

وی تأکید کرد: جمهوری اسلامی ایران همواره بر حقوق هسته ای خود تأکید کرده و اکنون نیز تأکید دارد.
جلالی خاطرنش��ان کرد: بی تردید این آمادگی وجود دارد که مبتنی بر قواعد بین المللی و ان پی تی بتوانیم 

به تفاهم برسیم.
وی تصریح کرد: مذاکرات ژنو در فضای مثبتی از ناحیه ایران انجام می شود و کشورهای پنج به علاوه یک باید 
از این فضا استفاده کنند.عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی افزود: جمهوری 

اسلامی ایران به دنبال بازی برد برد است و امیدواریم در این نشست مقدمات این امر فراهم شود.

فرمانده کل سپاه پاسداران با بیان اینکه حضرت امام هیچ گاه نگاه سازشکارانه به آمریکا نداشتند، 
گفت: در موضوع نرمش قهرمانانه قرار نیست از مواضع به حق خود کوتاه بیاییم.

به گزارش خبرگزاری فارس از بجنورد، سرلشکر محمدعلی جعفری فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
در صبحگاه مشترک نیروهای سپاه پاسداران خراسان شمالی که به مناسبت سالروز سفر رهبری به استان انجام 

شد، اظهار کرد: یکی از مسائلی که امروز مطرح است موضوع رابطه با آمریکاست.
وی با اشاره به اینکه رهبر انقلاب اسلامی اخیرا در مجمع پاسداران موضوع نرمش قهرمانانه را مطرح کردند، 

تصریح کرد: برخی ها برداشت های انحرافی از رهنمودهای رهبری در مورد نرمش قهرمانانه دارند.
جعف��ری ب��ا تاکید بر اینکه نرمش قهرمانانه از موضع ضعف نیس��ت و قهرمانانه بودن آن موضع اقتدار نظام 
جمهوری اسلامی را می رساند، گفت: نرمش یعنی اینکه ما به دنبال جنگ نیستیم و این نرمش برای این بوده 

که به دشمن فرصتی داده شود تا به حق ایران در ابعاد مختلف توجه کند.
وی افزود: بعضی ها از این حرف و موضع سوءاستفاده کرده و برداشت های خود را دارند. البته برخی هم این 

برداشت را داشته که با رابطه با آمریکا مشکلات و تحریم ها برطرف می شود.
فرمانده کل سپاه انقلاب اسلامی اظهار کرد: رهبری این فرصت را داده تا این نگاه به معرض آزمایش گذاشته 

شود که دشمنان آیا سرعقل آمده اند.
جعفری با تاکید بر اینکه قرار نیست از حق خودمان در مسائل مختلف کوتاه بیاییم، گفت: نه عقل، نه قرآن 

و نه مردم به ما اجازه نخواهند داد تا از مواضع به حق نظام جمهوری اسلامی کوتاه بیاییم.
فرمانده کل سپاه پاسداران با طرح این سوال که چرا افرادی به خودشان اجازه می دهند که در بیانات رهبری 
و امام خمینی خدش��ه ایجاد کنند، بیان داش��ت: امام هرگز چنین چیزی را مطرح نکرده و نگاه سازش��کارانه به 

آمریکا نداشتند.
وی با بیان اینکه در آینده دور و یا نزدیک آمریکا به ضعف دچار می شود، گفت: ممکن است آرام آرام خوی 

استکباری این کشور تغییر کند لیکن اکنون ما چنین شواهدی را از آمریکا سراغ نداریم.
فرمانده کل سپاه پاسداران اظهار کرد: این فضاسازی ها برخلاف سخنان امام راحل و رهبری بوده و خطای 

بزرگی محسوب می شود.
فرمانده کل سپاه افزود: افرادی خودشان را از نزدیکان امام خمینی می دانند لیکن برخلاف مشی امام سخن 

می گویند.
وی اضافه کرد: با این همه مردم ما هوشیار بوده و همواره دیدگاه های رهبری و بنیانگذار جمهوری اسلامی 

را رصد می کنند.
فرمانده کل سپاه از فتنه 88 به عنوان حادثه ای تلخ یاد کرد که 8 ماه هزینه های زیادی را بر نظام اسلامی 

تحمیل کرد.
وی گفت: با تمام این فتنه ها مردم ما با حماسه 9 دی با نظام اسلامی و ولایت فقیه تجدید میثاق کرده و 

بر حرکت در مسیر ولایت و آرمان های نظام اسلامی تاکید کردند.
جعفری عمق بخش��ی به بصیرت سیاس��ی مردم را از دس��تاوردهای عبور از فتنه 88 برشمرد و گفت: حتی 
مردمی که در فتنه س��کوت کرده بودند اقدام فتنه گران را نمی بخش��ند و البته اقدامات س��اکتان فتنه را هرگز 

فراموش نخواهند کرد.
فرمانده کل س��پاه انقلاب اس��لامی با اشاره به اینکه امروز هم برخی با حرف های خود به دنبال احیای فتنه 
هس��تند، تصریح کرد: طبیعتا از ابتدای انقلاب، نظام با اینگونه مس��ائل مواجه بوده اس��ت و امروز هم حرف ها و 
س��خنان زیادی مطرح می ش��ود که مردم، پاس��داران و بسیجیان در مقابل این حرف ها هوشیار بوده و در مسیر 

نظام اسلامی هستند.
وی گفت: امروز تمامی نیروهای نظامی انقلاب اسلامی آماده جانفشانی در عرصه های انقلاب بوده و از هیچ 

کوششی برای مجاهدت در این مسیر فروگذار نخواهند کرد.

رئیس نیروگاه اتمی بوش�هر گفت: نیروگاه اتمی بوشهر از 
دوم مهرماه سال جاری یعنی زمان تحویل به بهره بردار ایرانی 

تاکنون 400 هزار مگاوات ساعت برق تولید کرده است.
به گزارش ایرنا، حسین درخشنده شامگاه شنبه در جلسه شورای 
اداری اس��تان بوش��هر افزود: بیش از 92 درصد آن معادل 350 هزار 

مگاوات برق تحویل شبکه سراسری شده است.
وی اضافه کرد: این نیروگاه از بامداد روز دوم مهر وارد بهره برداری 
صنعتی و به بهره بردار ایرانی تحویل ش��د و از روز تحویل با ظرفیت 

یکهزار مگاوات کار می کند.
درخشنده بیان کرد: این نیروگاه مطابق با موازین و استانداردهای 
ملی و بین المللی تعیین ش��ده کار خود را انجام می دهد و توانس��ته 
است استانداردهای خوبی را رعایت و برق را در چارچوب این موازین 

تولید کند.
وی ادامه داد: پس از تحویل نیروگاه به بهره بردار ایرانی، نیروهای 
بهره ب��ردار و آموزش دیده که در مراحل مختلف راه اندازی تجربیاتی 

کسب کرده بودند کار را با دقت انجام می دهند.

فرمانده کل سپاه پاسداران:

امام خمینی)ره( هیچ گاه نگاه سازشکارانه به آمریکا نداشتند

تولید 400 هزار مگاوات ساعت برق
در نیروگاه اتمی بوشهر

عضو کمیسیون سیاست خارجی و امنیت ملی مجلس:

مذاكرات هفته جاری ایران با 1+5 برای غرب یک فرصت است

برای نخستین بار در کشور امکان این که سلول های 
تک هسته ای پس از جدا شدن از مغز استخوان در همان 
روز ب�ه مایع نخاع بیم�ار تزریق ش�ود، در بخش پیوند 

مغز استخوان بیمارستان نمازی شیراز ممکن شد.
به گزارش ایرنا، رئیس بخش پیوند مغز اس��تخوان دانشگاه 
علوم پزش��کی ش��یراز، در این مورد گفت: در این روش پس از 
گرفته شدن سلول های مغز استخوان، سلول های تک هسته ای 
آن جدا و در همان روز به مایع نخاع بیمار تزریق می شود و در 

این شیوه امکان عفونت در بیمار اندک است.
دکتر مریم ذاکری نیا افزود: هم اینک این شیوه جدید پیونددر 
کشور فقط در بخش پیوند مغز استخوان دانشگاه علوم پزشکی 

شیراز در بیمارستان نمازی شیراز انجام می شود.
وی بیان کرد: پیش از این س��لول های تک هس��ته ای را در 
محیط کشت به سلول های مزانشیم تبدیل می کردند و بعد از 
مدتی در مایع نخاعی تزریق می شد اما به سبب ایجاد عفونت، 

استفاده از این شیوه لغو شد.
او اظهار کرد: از ابتدای استفاده از این شیوه جدید در شیراز 
تاکنون حدود 16 بیمار مورد سلول درمانی قرار گرفته اند که در 
مجموع بین 10 تا 40 درصد نتیجه بخش بوده است و می توان 
گفت مطابق با اس��تانداردهای س��ایر مراکز فعال در دنیا مانند 

آلمان و چین است.
ذاکری نیا بیان کرد: پیش از این برای پیوند مغز استخوان از 
مغز استخوان استفاده می شد اما هم اینک بیشتر از سلول های 

بنیادی خون استفاده می شود.
وی افزود: س��لول درمانی در بیماران مبتلا به بیماری های 
نورولوژیک مانند پارکینسون، آتروفی مخچه، ep)نوزادانی که 
هنگام تولد اکس��یژن به مغزش��ان نمی رسد( صدمه به نخاع و 
سایر موارد نیز انجام می شود و موفقیت تیم در آنها بین 10 تا 

40 درصد بوده است.

برای نخستین بار در کشور امکان پذیر شد
تزریق بدون تاخیر سلول های 

تک  هسته ای مغز استخوان به مایع نخاع
مش�اور دفتر غذایی س�ازمان ملل در ایران و عضو هیئت 
علمی دانش�گاه تهران گفت: به دنبال اجرای طرح هدفمندی 
یارانه ها و قطع یارانه شیر و گرانی  آن، قدرت خرید مردم کاهش 

یافته و سرانه مصرف نیز پایین آمده است.
دکتر عزیز الله کمال زاده روز یکشنبه در حاشیه همایش تغذیه سالم 
با شیر در دبیرستان دخترانه حجاب بوشهر در گفت وگو با ایرنا افزود: 
به همین دلیل سرانه مصرف شیر در کشور از 100 تا 102 کیلوگرم 
به 70 تا 75 کیلوگرم رسیده این در حالی است که سرانه مصرف شیر 

در کشورهای پیش رفته350 کیلوگرم است.
وی اضافه کرد: پایین بودن قدرت خرید مردم باعث شده مصرف 
س��رانه لبنیات بویژه ش��یر در کشور نسبت به س��ه سال گذشته20 

درصد کاهش یابد.
کمال زاده اظهار کرد: امروز در مصرف شیر و لبنیات همه کشورها 
یارانه اختصاص داده اند ولی در ایران از سه سال پیش این برنامه قطع 

شد و عوارض زیادی را ایجاد کرد.
وی افزود: تقویت قدرت خرید مردم از راه پرداخت یارانه یکی از 
راهکارهایی است که دولت ها برای بحث امنیت غذایی جامعه در پیش 
می گیرند و امیدواریم دولت جدید راهکاری برای استفاده مردم از مواد 

پروتئینی مناسب، با کیفیت و سالم در نظر بگیرد.
کمال زاده اضافه کرد: س��ن پوکی اس��تخوان در ایران نس��بت به 
کش��ورهای پیش��رفته به دلیل پایین بودن مصرف ش��یر، 20 س��ال 

کاهش یافته است.
وی گفت: پوکی استخوان در کشور امروز با تغییر مدل تغذیه در 
سن 35 سالگی شروع و گسترش پیدا می کند این در حالی است که 
در گذشته در سن 45 تا 50 سالگی این بیماری در مردم دیده می شد.

کمال زاده گفت: خرابی دندان، لثه و س��ایر معضلات و مش��کلات 
فکری از دیگر مشکلات ناشی از کاهش مصرف شیر در کشور است.

این عضو هیئت علمی دانشگاه تهران طرح تغذیه دانش آموزان با 
شیر در مدرسه پارسال با کاستی های زیادی اجرا شد.

وی بی��ان کرد: قدرت یادگیری دانش آموزانی که با ش��یر تغذیه 
می شوند پنج برابر دیگر دانش آموزان است و امیدواریم امسال مسئولان 

زمینه اجرای قوی طرح تغذیه با شیر را در مدارس فراهم کنند.
کمال زاده ادامه داد: کاهش و اس��تفاده نکردن از ش��یر، لبنیات و 
ماهی بویژه برای دختران و زنانی که در آینده باید فرزندان س��الم به 

دنیا بیاورند بسیار خطرناک است.

مشاور دفتر غذایی سازمان ملل:
قطع یارانه شیر، سرانه مصرف لبنیات را 

20 درصد کاهش داده است

مدیر کل بنیاد حفظ آثار و نش�ر ارزش های 
دفاع مقدس اس�تان کرمانش�اه گف�ت: دعای 
عرفه امس�ال با حض�ور کاروان های راهیان نور 
غرب کشور در نقطه صفر مرز خسروی برگزار 

می شود.
مرادعلی محمدی دیروز در گفت وگو با خبرنگار 
فارس در کرمانشاه، گفت: دعای پرفیض عرفه امسال 

با حضور عاشقان امام حسین)ع( از نقاط مختلف ایران 
اسلامی به ویژه کاروان های راهیان نور غرب کشور در 

نقطه صفر مرز خسروی برگزار می شود.
محمدی اظهار داش��ت: این مراس��م از ساعت 8 
صبح روز سه شنبه مصادف با نهم ذی الحجه با شروع 
راه پیمایی از شهرس��تان قصر ش��یرین به طرف مرز 
خس��روی و با مداحی حجت الاسلام موسی سالمی 

برگزار می شود.
وی گفت: تلاش مجموعه ستاد برگزاری مراسم 
دعای عرفه که مسئولیت آن با فرمانداری شهرستان 
قصر شیرین است، به منظور برپایی باشکوه این مراسم 
و نیز تسهیل حضور گسترده زائران راهیان نور و دیگر 
مشتاقان است که در همه بخش ها و به خصوص در 
شهرستان قصر شیرین تمهیدات لازم توسط کمیته 

اجرایی پیش بینی شده است.
مدیر کل بنیاد حفظ آثار و نش��ر ارزش های دفاع 
مقدس استان کرمانشاه از برپایی ایستگاه های صلواتی، 
نمایش��گاه های فرهنگی و هنری و پوشش گسترده 
رسانه ای مراسم دعای عرفه مرز خسروی خبر داد و 
افزود: با برنامه ریزی های انجام شده مراسم دعای عرفه 

امسال هرچه باشکوه تر انجام خواهد شد.

برگزاری دعای عرفه با حضوركاروان های راهیان نور در خسروی

عضو هیأت رئیسه کمیته تحقیق و تفحص از سازمان 
تأمی�ن اجتماعی از احتمال ارائه گ�زارش این کمیته به 

صحن علنی مجلس تا آذرماه سال جاری خبر داد.
سید سعید زمانیان دهکردی نماینده مردم شهرکرد، سامان 
و بن در مجلس، روز یکشنبه به خبرنگار ایرنا گفت: کمیته های 
تخصصی هیأت تحقیق و تفحص از س��ازمان تأمین اجتماعی 
در حال جمع آوری اطلاعات، اخبار، مدارک و مس��تندات خود 

از طریق قانونی هستند.
وی گستردگی سازمان تأمین اجتماعی و شرکت های تابعه، 
کسب درآمدهای هنگفت و نحوه هزینه کرد آن، استفاده از ارز 
مرجع برای صنایع پتروش��یمی زیرپوشش این سازمان و نبود 
مدیریت بهنیه صنایع و ش��رکت ها از مهم ترین محورهای این 

طرح عنوان کرد.
وی گفت: اعضای این هیأت تلاش می کنند،  گزارش جامعی 
از محورهای تحقیق و تفحص به نمایندگان مجلس و ملت ایران 

ارائه کنند.
طرح تحقیق و تفحص از سازمان تأمین اجتماعی اردیبهشت 
ماه سال جاری در نشست علنی مجلس شورای اسلامی تصویب 

شد.

مدرس��ه علمیه ذوالفقار اصفه��ان، جایگاه طلاب 
مجاهد و شهیدی است که به فرمان نایب امام زمان)عج( 
حض��رت امام خمین��ی)ره( لبیک گفتن��د و در وادی 
ش��هادت، س��رود آزادی خواندن��د. یکی از این س��رو 
قامتان سرافراز،  شهید محمدعلی قیصری بود. در حال 
خواندن س��یوطی بود که خبر شهادت برادرش آرام و 
قرار را از او ربود. در خود مس��ئولیتی عجیب احساس 

تا آذرماه سال جاری
گزارش تحقیق و تفحص از تأمین اجتماعی 

به صحن علنی مجلس می رود

به یاد طلبه شهید محمدعلی قیصری

سرود آزادی در والفجر4

کرد و راه جهاد و شهادت را برگزید.
در خرداد 61 به همراه پسرعموی خود از طرف بسیج مبارکه، عازم جبهه های 
نور شد و در عملیات محرم پس از رزمی بی امان مجروح گشت. او پس از مداوا و 
بهبود به تحصیلات حوزوی خود تا مقطع مغنی ادامه داد. پس از اعزامی مجدد در 

ماه محرم، در تپه های هفت توانا در عملیات والفجر 4 به شهادت رسید. 
جن��ازه مطهرش 37 روز در منطقه عملیاتی ماند و آنگاه پیکرش به پش��ت 

جبهه منتقل گردید و در کنار برادر شهیدش آرمید.
نوجوانی وجوش وجبهه و جنگ                            مدتی همدم تفنگم کرد
با نوای رحیل قافله ها                                    همدم بچه های جنگم کرد

طلب��ه ش��هید »محمدعلی قیص��ری« س��ال 1345 در حس��ن آباد جرقویه 
)اصفهان( متولد شد و در سال 1362 در عملیات والفجر 4 به شهادت رسید.

یزد- خبرنگار کیهان:
سیاست رهبری وحدت و تقویت دولت هاست 
و ب�ه دنبال این من�ش و دغدغه رهبری، مردم، 
مس�ئولان و اح�زاب مختلف نیز بای�د دولت را 
همراهی کرده و او را در حل مش�کلات کش�ور 

یاری دهند.
امام جمعه موقت تهران ش��امگاه شنبه در مراسم 
س��الگرد فوت آیت الله س��یدجواد مدرسی با بیان این 
مطلب در مسجد بازار شهر یزد افزود: در دولت یازدهم 
نیز، اعت��دال را بیش از هر چیز خواهانیم و معتقدیم 

اگر اعتدال واقعی در عمل دولتمردان باشد، مشکلات 
کشور یکی پس از دیگری رفع می شود.

وی خاطرنش��ان کرد: معتقدی��م، موفقیت دولت، 
موفقیت نظام است به همین دلیل اقداماتی که از سوی 
دولت برای گره گشایی از امور مردم انجام می شود، باید 

مورد حمایت همگان قرار گیرد.
ام��ام جمعه موقت ته��ران تصریح کرد: در چنین 
ش��رایط حساسی، چوب گذاشتن لای چرخ دولت، به 
نفع هیچ جریان��ی نخواهد بود و آنچه اکنون و آینده 
کشور را می سازد، وحدت و همدلی است که این وحدت 

و همدلی مورد تاکید رهبر معظم انقلاب نیز هست.
عضو خبرگان رهبری خاطرنش��ان کرد: دولت در 
کنار اعتدال گرایی خویش باید به این مسئله نیز توجه 
داشته باشد که کسانی که مردم را در مقاطع مختلف 
دچار مشکل کردند و امنیت کشور را خدشه دار کردند، 

نباید اکنون به کار گرفته شوند.
وی اف��زود: برخ��ی افراد ک��ه اکن��ون در اطراف 
دولتمردان جمع شده اند، در فتنه 88 دست داشته اند 
و به هر طریق حال یا سیاهی لش��کر یا معرکه گردان، 
حضور داشتند و اکنون دولت نباید از آنها استفاده کند 

زیرا معتقدیم این افراد به درد اداره کشور نمی خورند. 
آیت الله خاتمی گف��ت: از دولت اعتدال گرا انتظار 
این اس��ت که افرادی را به کار گیرد که اعتدال گرای 
واقعی، پیرو خط امام و رهبری و دلسوز مردم باشند.

وی در بخش دیگری از سخنان خود با گرامیداشت 
یاد و خاطره آیت الله س��یدجواد مدرس��ی تاکید کرد: 
ایشان چراغ راهی برای مردم یزد و یکی از مفاخر این 
استان بودند.خاتمی یادآور شد: امثال آیت الله مدرسی، 
رونق بخش حوزه های علمیه بودند و مردمی را که تشنه 

معارف اسلامی و علوم دینی بودند سیراب کردند.

آیت الله سیداحمد خاتمی:

مردم و مسئولان باید دولت را در حل مشکلات یاری دهند


